

Dear Parents,

IMPORTANT: IGCSE and AL examination information

The table below shows the registration dates for current Year 10 – 12 students who may wish to complete an IGCSE or A Level examination in the “**October-November 2024**” series of examinations:

Exam Board	Final exam board registration deadline	“Late” exam board registration deadline	“Very late” exam board registration deadline
Cambridge	For IGCSE and AS/AL: By 16 th August 2024	For IGCSE and AS/AL: 17 th August – 21 st September 2024	For IGCSE and AS/AL: 22 nd September – 1 st October 2024
Pearson / Edexcel	For IGCSE: By 13 th September 2024 AS/AL: By 29 th August 2024	For IGCSE: 14 th September – 13 th October 2024 AS/AL: 30 th August – 22 nd September 2024	For IGCSE: After 14 th October (depending on exam date) AS/AL: After 23 rd September (depending on exam date)

Our regular exam registration fees apply, however parents should note that additional late fees are charged by the exam boards; information which will be shared separately.

For parents wishing their child entering Year 11 or 12 / 13 in September to complete an exam in October / November should therefore complete the registration process at school as soon as possible before the stated deadlines.

The end of the current academic year is **June 13th** and the Senior Leadership Team, including Ms. Jasmine Hendricks (Exams Officer) will resume on **August 13th**.

Candidates may withdraw from an examination but whether a refund or credit is provided is determined by the exam board and depends upon the date of withdrawal and reason.

Kind regards,

Doha Academy Administration

Offering Children An Education For Life
الحياة

تمنح الأكاديمية الطلاب تعليماً مدى

هام: معلومات امتحانات IGCSE وAL

يوضح الجدول أدناه مواعيد التسجيل لطلاب الصفوف 10 - 12 الحاليين الذين يرغبون في إكمال اختبار IGCSE أو اختبار المستوى A في سلسلة اختبارات "أكتوبر-نوفمبر 2024":

مجلس الامتحان النهائي	الموعد النهائي لتسجيل مجلس الامتحان	الموعد النهائي للتسجيل في مجلس الامتحان	"متأخر جدا" الموعد النهائي للتسجيل في مجلس الامتحان
كامبريدج	بالنسبة إلى IGCSE وAS/AL: 17 أغسطس - 21 سبتمبر 2024	بالنسبة إلى IGCSE AS/AL: بحلول 16 أغسطس 2024	بالنسبة إلى IGCSE وAS/AL: 22 سبتمبر - 1 أكتوبر 2024
بيرسون/ادكسل	بالنسبة للشهادة الدولية العامة للتعليم الثانوي (IGCSE): 14 سبتمبر - 13 أكتوبر 2024	بالنسبة للشهادة الدولية العامة للتعليم الثانوي (IGCSE): بحلول 13 سبتمبر 2024	بالنسبة للشهادة الدولية العامة للتعليم الثانوي (IGCSE): بعد 14 أكتوبر (حسب تاريخ الامتحان)
	AS / AL: 30 أغسطس - 22 سبتمبر 2024	AS / AL: بحلول 29 أغسطس 2024	AS / AL: بعد 23 سبتمبر (حسب تاريخ الامتحان)

تنطبق رسوم التسجيل للإمتحانات المعتادة لدينا، لكن أيضاً يجب على أولياء الأمور ملاحظة أنه سيتم فرض الرسوم الإضافية التي تفرضها مجالس الامتحانات على أولياء الأمور للتسجيلات "المتأخرة" / "المتأخرة جداً". وسيتم نشر تفاصيل هذه التكاليف للفترة 25/2024 قريباً.

بالنسبة لأولياء الأمور الذين يرغبون في دخول طفلهم السنة 11 أو 12/13 في سبتمبر لإكمال الامتحان في أكتوبر / نوفمبر، يجب عليهم إكمال عملية التسجيل في أقرب وقت ممكن قبل المواعيد النهائية المحددة.

نهاية العام الدراسي الحالي هي 13 يونيو، وسيستأنف فريق القيادة العليا، بما في ذلك السيدة جاسمين هندريكس (مسؤولة الامتحانات)، يوم 13 أغسطس.

يجوز للمرشحين الانسحاب من الامتحان، ولكن يتم تحديد ما إذا كان سيتم استرداد المبلغ أو تقديم الائتمان من قبل مجلس الامتحان ويعتمد ذلك على تاريخ الانسحاب والسبب.

أطيب التحيات،

إدارة أكاديمية الدوحة